
Bugetul  local,  reechilibrat
în şedinţă de îndată
23 februarie 2016 20:24
Votul pentru bugetul local de venituri şi cheltuieli a fost
reluat astăzi, într-o şedinţă de îndată, convocată de un grup
de  opt  consilieri  locali.  La  propunerea  Mihaelei  Ariciu,
pentru  a  uşura  adoptarea  bugetului  s-a  propus  o  soluţie
imediată: au fost „tăiaţi“ 470.000 de lei de la capitolul
„Asfaltări“ – ADPP, urmând ca suma să fie cuprinsă într-o
viitoare rectificare bugetară.

„Putem reechilibra, astfel, bugetul local şi nu mai trebuie să
reluăm fiecare amendament în parte. Suma de 470.000 de lei nu
a fost citită în şedinţa în care am aprobat bugetul şi nici nu
figurează  în  procesul  verbal.  Prin  eliminarea  sa  de  la
„Asfaltări“  putem  avea  un  buget  echilibrat“,  a  declarat
Mihaela Ariciu.

Toţi consilierii locali prezenţi la şedinţă au fost de acord
cu această propunere, iar reechilibrarea bugetară a trecut, în
unanimitate,  de  votul  aleşilor.  Au  mai  fost  aprobate,
totodată,  modificarea  organigramei  primăriei,  care  a  fost
suplimentată cu un post de şofer pentru microbuzele şcolare,
dar  şi  indicatorii  tehnico-economici  privind  mansardarea
Şcolii „Gala Galaction“.

ISU  atenţionează:
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Principalele hazarde care se
pot  manifesta  pe  teritoriul
judeţului Constanţa
23 februarie 2016 20:24
Omul trăieşte permanent într-un mediu în care este expus unei
mari  diversităţi  de  situaţii  mai  mult  sau  mai  puţin
periculoase, generate de numeroşi factori.      Manifestările
extreme  ale  fenomenelor  naturale,  cum  sunt  cutremurele
puternice,  furtunile,  inundaţiile,  la  care  se  adaugă
accidentele tehnologice, pot să aibă influenţă directă asupra
vieţii fiecărei persoane şi asupra societăţii în ansamblu. Ca
integratori ai sistemului naţional pentru situaţii de urgenţă,
Inspectoratul  pentru  Situaţii  de  Urgenţă  „Dobrogea”  al
judeţului  Constanţa  asigură,  în  zona  de  competenţă,
coordonarea unitară, îndrumarea şi controlul activităţilor de
prevenire atât pe timpul stării de normalitate, cât şi în
situaţii de urgenţă, după caz. Activitatea de prevenire are ca
obiectiv fundamental cunoaşterea caracteristicilor şi formelor
de manifestare a riscurilor, realizarea, în timp scurt, în mod
organizat şi printr-o concepţie unică, a măsurilor necesare,
credibile, realiste şi adecvate de protecţie a populaţiei în
cazul apariţiei situaţiilor de urgenţă, în scopul eliminării
sau  limitării  pierderilor  de  vieţi  omeneşti,  valorilor
materiale şi protecţia mediului.                       Având
in vedere dispunerea geografica si amploarea dezvoltării sale
economice,  judeţul  Constanta  este  expus  majoritarii
categoriilor  de  hazarde  care  se  pot  produce,  astfel:

Inundaţii   Reţeaua hidrografică de pe teritoriul judeţului
Constanţa poate determina la un moment dat inundaţii de mari
proporţii, datorită ploilor abundente determinând creşteri de
nivel pe fluviul Dunărea şi pe cursurile de apă interioare ale
judeţului; Predispuse la inundaţii sunt zonele din arealul
localităţilor  Ostrov,  Băneasa,  Rasova,  Seimeni,  Cogealac,
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Topalu, Hârşova etc.

Alunecări/prăbuşiri de teren   Zonele de risc unde pot apărea
alunecări de teren sunt localităţile dispuse pe malul Dunării,
astfel: Ghindăreşti, Topalu, Capidava, Dunărea, Seimenii Mici,
Cochirleni, Rasova, Dunăreni, Viile.

Cutremure de pământ   Deşi judeţul Constanţa se găseşte situat
într-o zonă cu o mai slabă activitate seismică, nu trebuie
neglijat faptul că ne aflăm la mai puţin de 300 km de zona
Vrancea, iar un cutremur major produs în acea zonă poate avea
implicaţii imprevizibile.

Accident nuclear   În caz de accident nuclear, la C.N.E.
Cernavodă, cu depăşirea barierei de protecţie a anvelopei se
pot elibera şi dispersa în mediu produşi de fisiune sub formă
gazoasă, lichidă sau solidă. Produşii radioactivi gazoşi şi
sub formă de aerosoli se pot răspândi pe o suprafaţă mare,
astfel  încât  în  cazul  unui  accident  nuclear  major  se  pot
depăşi  „Nivelurile  de  intervenţie  asociate  măsurilor  de
protecţie”. Radioactivitatea poate depăşi normele admise atât
din punct de vedere al expunerii externe la radiaţii emise de
radionuclizii prezenţi în nor sau depuşi pe sol cât şi din
punct de vedere al expunerii

interne  prin  inhalare  şi  consumul  apei  şi  alimentelor
contaminate,  prezentând  un  pericol  deosebit  izotopii
radioactivi ai iodului, stronţiului, cesiului precum şi ai
gazelor nobile.

Accidente pe timpul transportului substanţelor şi deşeurilor
periculoase   Accidentele pe timpul transportului de substanţe
periculoase  se  pot  produce,  în  special,  pe  magistrala
feroviară  Constanţa  –  Feteşti  şi  pe  magistralele  rutiere
Constanţa  –  Cernavodă,  Constanţa  –  Hârşova,  Constanţa  –
Mangalia, Constanţa – Tulcea, Constanţa – Ostrov, pe canalul
Dunăre – Marea Neagră şi în portul Constanţa.

Incendii de mari proporţii   Acestea se pot produce în mod



deosebit în zona danelor petroliere din Portul Constanţa, în
zonele  împădurite  ale  judeţului,  în  zonele  cultivate  cu
păioase, precum şi pe platformele de prelucrare şi depozitare
a produselor petroliere din Constanţa şi Midia.

Poluări  accidentale  (aer,  apă,  sol,  subsol)    Poluările
accidentale sunt considerate hazarde ale căror cauze sunt de
natură antropogenă (numai în rare situaţii putând avea şi
cauze naturale). În judeţul Constanţa, în perioada ultimilor
10 ani, nu s-au produs poluări de mare amploare, care să
provoace dezastre ecologice.

Cristian  Radu:  „Consilierii
sunt nişte viermi, angrenaţi
într-o  grupare  mafiotă!”.
Vezi  filmul  integral  al
scandalului  de  ieri  din
primărie!
23 februarie 2016 20:24
Trei consilieri locali din 17: atâţi au reuşit să ajungă la
şedinţa de îndată convocată de primarul Cristian Radu, ce a
avut,  pe  ordinea  de  zi,  două  puncte:  rectificarea
dezechilibrului  bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli  al
municipiului, ca urmare a amendamentelor votate de Consiliul
Local pe 15 februarie – dar care nu corespund, spun angajaţii
primăriei, cu mailul ulterior primit de Direcţia Economică din
partea celor ce au formulat amendamentele – şi modificarea
organigramei  primăriei,  prin  angajarea  unui  şofer  pentru
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microbuzele şcolare.

Lipsa  de  cvorum  pentru  această  şedinţă  a  declanşat  furia
edilului Cristian Radu. Mai mult, cu câteva zeci de minute
înainte  de  ora  la  care  a  fost  convocată  întâlnirea
consilierilor,  acesta  a  avut  o  altercaţie  cu  cei  trei
consilieri  locali  ce  fac  parte  din  comisia  desemnată  să
verifice  contractele  juridice  ale  Primăriei,  ADPP-ului  şi
Goldterm-ului.

Cristian  Radu  i-a  acuzat  pe  aceştia  că  fac  parte  dintr-o
grupare mafiotă, care nu îşi urmăreşte decât propriul interes.
“Sunt nişte viermi şi nu îi jignesc cu nimic, îi alint acum.
În momentul în care vii pe poziţii de forţă şi băut şi filmezi
şi la ora 4.00 nu vii la şedinţa de consiliu, nu pot crede
decât  că  sunt  angrenaţi  într-o  grupare  mafiotă.  Trebuie
eliminaţi  aceşti  indivizi  din  viaţa  publică.  Nu  vin  în
Consiliul Local decât să îşi protejeze afacerile. Mulţi şi-au
luat terenuri de la primărie pe zece lei şi le închiriază pe
sute de mii de euro. Sunt disperaţi mulţi dintre ei. Ne-au
şantajat  că,  dacă  nu  deblocăm  acele  terenuri,  vor  bloca
oraşul”, a spus, tot aşteptând apariţia la şedinţă, a celor 14
consilieri lipsă, primarul Cristian Radu.

Primarul a mai spus că nu exlude posibilitatea ca anumiţi
consilieri să aibă la ei şi un pistol sau un cuţit, mai ales
că, “pe bloguri” ar fi fost ameninţat cu moartea: “Dar nu mă
sperii eu, nu e prima oară când sunt ameninţat”, a conchis
edilul.

Vă prezentăm, mai jos, altercaţia dintre primarul Cristian
Radu  şi  cei  trei  consilieri  locali,  cu  precizarea  că  vom
reveni  cu  punctul  de  vedere  al  membrilor  comisiei  ce  a
solicitat situaţia contractelor juridice din primărie:

https://youtu.be/NT8HGD57dpQ



Rezultate  excelente  ale
sportivilor  constănţeni  la
Cupa României la Kung Fu
23 februarie 2016 20:24
Duminică 21.02.2016 la Sala de Judo din Complexul Sportiv
Polivalent din Galaţi,  s-a desfăşurat ediţia anului 2016 a
Cupei României la Kung-Fu, la probele de „Tuishou” şi „Total-
Contact Fighting” la individual, feminin şi masculin.

Sportivii constănţeni au obţinut următoarele rezultate:

-BUDEANU FLORIN IONUŢ,  de la CS „Wushu Maxx” Mangalia, locul
I, la „Total-Contact Fighting”, seniori, +85 kg.

-ISTRATE ALEXANDRU, de la CSU NEPTUN CONSTANTA, locul III la
„Tuishou”, seniori, open.

-SAVIOLI LEONARDO, CS NOUA GENERATIE MANGALIA, locul I la
„Tuishou”, juniori, open.

-BOCAI TUDOR, CS MAREA NEAGRA CONSTANTA, locul I la „Tuishou”,
cadeţi, open.

-BOCAI VLAD, CS MAREA NEAGRA CONSTANTA, locul I la „Tuishou”,
minicadeţi 12-13 ani, -45 kg.

-BACILĂ  NICOLETA,  CS  MAREA  NEAGRA  CONSTANTA,  locul  II  la
„Tuishou”, minicadeţi 12-13 ani, -50 kg.

-SANDU ROBERT GABRIEL, CS NOUA GENERATIE MANGALIA, locul II la
„Tuishou”, minicadeţi 12-13 ani, +50 kg.

-SAVIOLI  GIOVANI,  CS  NOUA  GENERATIE  MANGALIA,  locul  I  la
„Tuishou”, copii 10-11 ani, -45 kg.
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-CHARCOVSCHI  PAUL,  CS  MAREA  NEAGRA  CONSTANTA,  locul  I  la
„Tuishou”, copii 10-11 ani, +45 kg.

-APETRE MARCO GABRIEL, CS MAREA NEAGRA CONSTANTA, locul I la
„Tuishou”, copii 8-9 ani, -30 kg.

-PELINARU MARIUS ANDREI, CS MAREA NEAGRA CONSTANTA, locul III
la „Tuishou”, copii 8-9 ani, -40 kg.

-FECHET RADU, CS MAREA NEAGRA CONSTANTA, locul I la „Tuishou”,
copii 6-7 ani, -20 kg.

<Sportivii constănţeni s-au impus la multe dintre categoriile
la care au participat, au avut o evoluţie bună şi sperăm ca în
continuare aceştia să se antreneze şi aducă mai multe medalii.
Următorul  concurs  de  Kung-Fu  se  va  desfăşura  duminică
28.02.2016,  la  Sala  de  Jocuri  Sportive  din  Complexul
„Flămînda”  din  Constanţa.

Felicitări tuturor sportivilor!>

 

PREŞEDINTE

 

ŞEF LUC. DR. IORDĂNOAIA FLORIN

              6 Duan Kung-Fu

Trei  consilieri  locali,
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prezenţi  la  şedinţa  de
îndată!
23 februarie 2016 20:24
Convocată în cursul zilei de astăzi, şedinţa de îndată în
cadrul căreia urma să fie reluat la vot bugetul de venituri şi
cheltuieli  al  primăriei,  dar  şi  modificarea  organigramei
instituţiei publice, nu a putut fi susţinută, din lipsă de
cvorum. Au fost prezenţi în sală doar trei aleşi locali: prof.
Gheorghe Mazâlu, Mihaela Ariciu şi Sorin Andrei.

Bugetul  local  urma  să  fie  repus  pe  tapet,  afirmă
reprezentanţii primăriei, din cauza faptului că amendamentele
aduse  la  proiectul  iniţial  şi  votate  acum  câteva  zile  de
majoritatea consilierilor nu s-au regăsit, cu exactitate, pe
mailul  trimis  de  către  iniţiatori  angajaţilor  Direcţiei
Economice.

Soluţii  pentru  „Gala
Galaction”:  mansardarea
unităţii şi construirea unui
campus şcolar!
23 februarie 2016 20:24
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O  soluţie  de  avarie  a  fost
adoptată,  în  cadrul  celei  mai
recente  întâlniri  dintre
părinţii Şcolii „Gala Galaction”
şi administraţia publică locală
de  la  Mangalia.  Până  la
accesarea  unui  proiect  cu

fonduri europene pentru construirea, din temelii a unui campus
şcolar în localitate, ce va rezolva situaţia numărului mare de
elevi care doresc să înveţe la această unitate, primăria a
acceptat, oficial, să dea mână liberă conducerii de la „Gala
Galaction”  să  demareze  procedurile  de  achiziţie  pentru
contractarea unui constructor ce va mansarda corpul de clădire
de  la  Sens.  Potrivit  primarului  Cristian  Radu,  angajaţii
instituţiei  pe  care  o  conduce,  la  solicitarea  conducerii
şcolii,  se  vor  “muta”  la  Gala  Galaction  pentru  a  grăbi
procedurile de licitaţie.

Circa 100 de părinţi au fost prezenţi la întâlnirea de la Club
Nautic organizată de primărie, având drept subiect spinoasa
problemă a mansardării unităţii. Reamintim că Şcoala “Gala
Galaction”, una dintre cele mai renumite unităţi de învăţământ
din judeţ, este şi printre foarte puţinele din ţară unde se
învaţă  în  două  schimburi,  de  la  7.30  şi  până  la  18.30.
Totodată, şcoala este unică şi prin vechimea corpurilor de
clădire în care elevii şi cadrele didactice îşi desfăşoară
activitatea, unele dintre acestea fiind atât de perimate încât
bucăţi  din  tencuială  s-au  desprins,  recent,  accidentând
elevii.

În  cadrul  celei  mai  recente  şedinţe  a  Consiliului  Local,
aleşii au efectuat o modificare a bugetului pe anul 2016,
fiind de acord cu mansardarea coprului de clădire de la sensul
giratoriu, astfel încât micuţii de clasele 0-IV să nu mai fie
vitregiţi şi să înveţe doar de dimineaţă.

Potrivit  Rodicăi  Rîpianu,  consilier  în  cadrul  Primăriei
Mangalia,  mansardarea  nu  va  rezolva  definitiv  problema
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învăţatului în două schimburi: “Din analiza pe care am făcut-o
asupra proiectului ce ne-a fost înmânat de conducerea şcolii
şi din discuţiile purtate cu proiectantul, rezultă că vor fi
înfiinţate, prin mansardare, 14 clase de studiu. Însă, din
ceea ce am văzut, anul şcolar viitor vor fi, ca şi anul
acesta, tot 16 clase de elevi, astfel că numărul de 14 este
tot insuficient”, a arătat Rodica Rîpianu.

Edilul  Cristian  Radu  a  reamintit  faptul  că,  foarte  mulţi
părinţi, indiferent de zonele în care locuiesc, optează pentru
o anumită şcoală, în defavoarea celor din preajma locuinţelor:
„În  ciuda  demersurilor  pe  care  le-am  făcut,  Şcoala  de  la
Neptun, una dintre cele mai bine dotate, a fost închisă. Timp
în  care  avem  şcoli  suprapopulate,  unde  elevii  trebuie  să
înveţe în două schimburi”, a arătat primarul Radu.

Atât părinţii, cât şi cadrele didactice au replicat că, dacă
au  ales  Şcoala  “Gala  Galaction”,  au  făcut-o  cu  un  anumit
motiv: “Personal, mi-am transferat copilul aici de la o altă
şcoală,  tocmai  pentru  că,  la  “Gala  Galaction”,  am  găsit
disciplina pe care mi-o doream pentru el. Şcoala de la care am
plecat  era  foarte  bine  dotată,  încăpătoare,  dar  nu  avea
disciplină. Este meritul cadrelor didactice de aici că ştiu să
atragă elevii”, a arătat unul dintre părinţi. La rândul lor,
cadrele didactice au reamintit că şcoala are unele dintre cele
mai bune rezultate la învăţătură şi la olimpiadele şcolare din
întreg judeţul. Deci, un alt motiv pentru care elevii aleg
unitatea de învăţământ, deşi condiţiile în care studiază sunt
destul  de  grele,  este  performanţa  învăţătorilor  şi
profesorilor.

Concluzia discuţiilor a fost una clară: părinţi şi profesori,
deopotrivă, au fost de acord ca mansardarea unităţii de la
sensul giratoriu să înceapă imediat, urmând ca primăria să
facă toate demersurile, pe viitor, pentru a accesa fonduri
structurale  în  vederea  construirii  unui  campus  şcolar.  În
cazul în care lucrările de mansardare vor dura mai mult decât
prevede proiectul, iar actul şcolar ar fi deranjat din cauza



acestora, părinţii au declarat că ar fi de acord ca, temporar,
copiii să studieze în alte incinte, cum ar fi, de exemplu,
Şcoala de la Neptun, care, în acest moment, este cu lacătul pe
uşă.

MobilitatE+  la  Școala
Gimnazială „Gala Galaction”
23 februarie 2016 20:24
În  perioada  19-21  februarie,  Şcoala  Gimnazială  „Gala
Galaction” găzduieşte cursul de MobilitatE+ (curs de formare
pentru scrierea proiectelor europene) de mobilitate, domeniul
tineret,  organizat  de  ANPCDEFP;  prin  Reţeaua  de  formatori
Erasmus+.

Cursurile  sunt  susţinute  de  formatorii  Marian  Ancuţa  şi
Luciana Bold-Popescu. Acest tip de proiecte îi implică atât pe
cei care sunt beneficiarii finali ai procesului de învăţare
(studenţi,  elevi  –  filieră  tehnologică  sau  vocațională  și
postliceal – tineri, voluntari etc.) cât şi profesioniştii din
domeniile  educaţie,  formare  şi  tineret  care  facilitează
procesul  de  învăţare  (profesori,  formatori,  lucrători  de
tineret, personal de conducere sau administiv etc).

Cursul  se  adresează  persoanelor  care  doresc  să  dezvolte
proiecte  de  mobilitate  ERASMUS+  în  organizația/instituția
reprezentată cu impact la nivel organizațional și comunita,
celor care au o poziție în organizație/instituție care le
permite  să  înțeleagă  nevoile  de  dezvoltare  ale  acesteia,
nevoile de învățare ale membrilor și beneficiarilor și modul
în care un proiect Erasmus+ poate răspunde acestor nevoi, care
au  autoritatea  și  capacitatea  de  a  valorifica  în
organizație/instituție  competențele  dobândite  la  curs  prin
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scrierea și implementarea unui proiect Erasmus şi care pot să
își asume participarea la toate cele 3 zile de curs și sunt
dispuși să completeze integral formularele de candidatură şi
de evaluare acordând seriozitate și timp fiecărui câmp.

Participanții la acest eveniment de formare prin programul
european  Erasmus+,  au  fost  selectați  pe  baza  aplicațiilor
proprii,  evaluate  și  ierarhizate  de  către  reprezentanții
ANPCDEFP România.

NU se percepe taxa pentru participarea la curs.

 

 

 

Cupa României la Kung-Fu
23 februarie 2016 20:24
Duminică 21.02.2016 la Sala de Judo din Complexul Sportiv
Polivalent din Galaţi,  se va desfăşura ediţia anului 2016 a
Cupei României la Kung-Fu, la probele de „Tuishou” şi „Total-
Contact  Fighting”  la  individual,  feminin  şi  masculin.
Categoriile de vîrstă încep de la 6-13 ani, cadeţi, juniori şi
seniori.

La Cupă vor participa sportivi din cluburile sportive afiliate
Federaţia Române de Arte Marţiale de Contact.

Din judeţul Constanţa vor participa sportivi de la următoarele
cluburi:

-CSU „Neptun” Constanţa, preşedinte Cornel Panait.

https://editiadesud.ro/cupa-romaniei-la-kung-fu-3/


-CS „Marea Neagră” Constanta, preşedinte Florin Iordănoaia.

-CS „Noua Generaţie” Mangalia, preşedinte Ciprian Broască.

-CS „Wushu Maxx” Mangalia, preşedinte Titi Vartolomei.

<Cu  participarea  la  Cupa  României  inaugurăm  sezonul
competiţional 2016, care sperăm să fie unul mult mai bun decît
cel al anului trecut. Sportivii noştri au început pregătirile
imediat după sărbătorile de iarnă şi doresc să cîştige cît mai
multe medalii anul acesta.

După  Cupa  României  va  urma  un  alt  concurs,  Cupa  „Extreme
Wind”,  la  28.02.2016  la  Constanţa.  Astfel  cei  mai  mulţi
sportivi vor participa într-o săptămînă la două concursuri,
care vor însemna 4 probe diferite.

În luna martie va fi organizat la Constanţa primul campionat
naţional,  cel  de  „Light-Fighting  Sanda”,  unde  sperăm  ca
sportivii să fie deja într-o formă foarte bună>

Primăria  Limanu  a  câştigat
procesul  privind  grăniţuirea
cu Mangalia. Verdictul aduce
comunei  40  de  hectare  de
teren şi câteva sute de mii
de euro
23 februarie 2016 20:24
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Ieri, 16 februarie 2016, la Tribunalul Constanţa, Secţia
Contencios-Administrativ,
Primăria  Limanu  a  primit  o
decizie  favorabilă  din  partea
judecătorilor. Este vorba despre
procesul început în anul 2013 de
către  Prefectura  judeţului
Constanţa  ce  are  ca  obiect
stabilirea  graniţei  cu  Mangalia.  Miza  este  uriaşă  pentru
comuna Limanu, pe de o parte imaginea care i-a fost umbrită
prin stabilirea eronată a graniţei, dar şi sume importante
către bugetul local, fiind vorba despre un plus de câteva sute
de mii de euro.

Referitor  la  acest  proces,  dar  mai  ales  la  verdictul
favorabil,  primarul  comunei  Limanu  a  declarat,  în
exclusivitate, pentru „Ediţia de Sud”: „Sunt mai mult decât
încântat,  întrucât  am  câştigat  procesul  de  delimitare  cu
Mangalia. Ne aşteptam la această soluţie, deoarece am pus la
dispoziţia  magistraţilor  documente  indubitabile.  Ne-am
pregătit temeinic pentru acest proces, ne-am documentat chiar
şi la Arhivele Naţionale. În acelaşi timp, am avut avocaţi
prezenţi şi vigilenţi care şi-au făcut foarte bine treaba,
astfel încât nu a existat o cale de ieşire pentru Mangalia.
Personal, apreciez că a fost recâştigată demnitatea comunei
Limanu,  terfelită  în  perioada  1999  –  2000,  când  Primăria
Mangalia a fixat în mod abuziv şi unilateral delimitarea cu
noi.  Pentru  această  soluţie,  nu  cred  că  trebuie  învinuit
primarul Cristian Radu care s-a luptat cu toate resursele pe
care le-a avut. Dar nu a avut argumente pentru a primi câştig
de  cauză.  Consider  că  este  un  uriaş  beneficiu  de  imagine
pentru noi, cel mai mare avantaj al verdictului. Abia pe locul
al doilea se află beneficiul financiar care ne va aduce bani
în plus către bugetul local, pe care îi vom folosi pentru
continuarea  investiţiilor”,  a  declarat  primarul  comunei
Limanu, Nicolae Iustin Urdea.

http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2016/02/20160217_102049.jpg


Edilul a mai precizat că nu se teme de căile de atac la care
va  apela  Primăria  Mangalia,  întrucât  se  va  prezenta  în
instanţă şi mai pregătit.

Concret, pe lângă imaginea spălată, comuna Limanu se alege din
acest proces cu o suprafaţă de 40 de hectare. Din aceasta, 23
de hectare sunt amplasate pe terenul pe care se află Şantierul
Naval DMHI, iar restul reprezintă zona adiacentă plajei şi
perimetrului portuar. „Limanu a stat cu acest stigmat al unei
impuneri de limită teritorială abuzivă destul timp. Am reuşit
să  descreţim  fruntea  comunei  Limanu”,  a  mai  spus  fericit
primarul comunei Limanu, Nicolae Iustin Urdea.

Unic în Mangalia! Super Jumps
sau Trambulinele Fitness
23 februarie 2016 20:24

Reprezintă  cea  mai  inovativă,
eficientă  și  distractivă
modalitate de a face aerobic și
aerodance  în  momentul  actual.
Aceasta se practica cu ajutorul
unui  model  de  trambulină
specială (utilizat și de către

astronauții  de  la  NASA  pentru  reconstruirea  masei  osoase
pierdute în timpul misiunilor spațiale) toate acestea cu un
impact  minim  asupra  articulațiilor,  deoarece  trambulina
absoarbe peste 80% din șocuri!

”Beneficiile  antrenamentului  pe  trambuline  sunt  multiple:
protejează coloana, articulatșile și genunchii (absoarbe peste
80%  din  șocuri),  subțiază  gambele,  coapsele,  șoldurile  și
talia și rotunjește fesele, stimulează celulele din organele
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interne,  crescând  circulația  sangvină  și  activitatea
limfatică, dar și densitatea osoasă (deci combate osteoporoza
sau  chiar  o  ameliorează);  creează  o  presiune  negativă  în
sistemul  limfatic  (sistemul  tău  de  curățire  de  toxine);
mărește capacitatea de efort; ajută la combaterea depresiei și
a  sindromului  premenstrual;  previne  bolile  cardiovasculare;
activează  metabolismul;  îmbunătățește  digestia  și  evacuarea
(excelent  pentru  persoanele  care  suferă  de  constipatie);
întărește sistemul imunitar; reduce nivelul de trigliceride în
sange;  combate  celulita  (vibrațiile  transmise  de  către
suprafața  elastică  în  timpul  săriturilor  efectuează  drenaj
limfatic).”, spune Simpona Popa, instructor profesionist de
fitness-aerobic și dans.

De asemenea, femeile care fac mișcare pe trambulină descoperă
că rezistă multa mai bine la efort fizic și psihic (fac față
cu  brio  treburilor  casnice  sau  cotidiene,  au  mai  multa
energie, nu se mai simt tensionate și nervoase, iar noaptea
dorm mult mai bine.

”Efectul nu este numai psihologic, deoarece această activitate
(de balansare în sus și în jos) împotriva gravitației efectiv
stimulează sistemul limfatic fără a traumatiza sistemul osos.
În studioul nostru se pot practica o varietate de antrenamente
de fitness pe trambuline, care pot arde peste 1000 kcal într-o
singură ședință:

Super Jumps Cardio&Tone, care împrumută mișcări din aerobic și
fitness, Super Jumps Cardio&Dance împrumută mișcări din dans
si aerobic și Super Jumps Kombat cu influențe din kickbox și
mișcări specifice de ski-slalom și box”, a mai precizat Simona
Popa pe care o puteți găsi la sala sa de antrenamente aflată
în incinta Complexului Alutus.

Mai  multe  detalii  se  pot  obține  accesând  site-ul
www.popasgym.ro.

http://www.popasgym.ro/


Consilierii  PSD  Mangalia  au
alocat bani pentru asfaltarea
integrală  a  drumurilor  și
reabilitarea instituțiilor de
învățământ
23 februarie 2016 20:24
                                                           

Comunicat de presă

           În  cadrul  ședinței  Consiliului  Local  al
Municipiului Mangalia din data de 15.02.2016, ce a avut ca
temă principală aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli
pentru  anul  2016,  consilierii  PSD  au  adus  o  serie  de
amendamente la proiectul de buget cu scopul de a evita risipa
banului public și de a utiliza fondurile cât mai eficient.

La  propunerea  consilierilor  PSD,  a  fost  alocată  pentru
continuarea lucrărilor la cele trei proiecte europene suma de
5.500.000  lei,  sumă  ce  se  incadrează  în  limita  maximă  de
suportabilitate, fără a afecta finanțarea celorlalte domenii
la fel de importante pentru oraș.

Luând în considerare necesitatea urgentă de rezolvare a unor
probleme stringente cu care se confruntă orașul, la propunerea
consilierilor  PSD,  sumele  suplimentare  rezultate  vor  fi
folosite pentru:

–   Reabilitarea  totală  a  tramei  stradale  din  Municipiul
Mangalia,  inclusiv  stațiunile  aferente.  Proiectul  va  fi
multianual, iar pentru prima transă de execuție din 2016 s-a
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alocat suma de 8.858.450 lei;

–   Investiții  în  reabilitarea  totală  a  instituțiilor  de
învățământ  din  Mangalia,  inclusiv  mansardarea  Scolii  nr.5,
municipiul nostru fiind pe ultimul loc din țara în clasamentul
fondurilor alocate pentru învățământ, cu un procent de sub 4%
din buget;

– Finalizarea unor biserici aflate in constructie;

– Reparațiile curente pentru Casa de Cultură a Municipiului
Mangalia și branșamentul cu gaz al Muzeului de Arheologie.

Întotdeauna vom susține și vom promova proiectele prioritare
pentru  cetățenii  orașului  și  în  aceeași  măsură  vom  taxa
proasta  administrare  a  banului  public  de  către  primar  și
aparatul executiv.

 

 

Biroul Permanent Local – Organizația PSD Mangalia

 

Ţigarete  ascunse  într-un
radiator  electric,  depistate
în P.T.F. Vama Veche
23 februarie 2016 20:24
Poliţiştii  de  frontieră  din  cadrul  Gărzii  de  Coastă  au
depistat în P.T.F. Vama Veche o femeie de cetăţenie română
care a încercat să introducă în ţară, ascunse în bagajele
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personale ( într-un televizor, un radiator electric cu halogen
şi  două  cutii  de  ceai),  300  de  pachete  cu  ţigarete,
netimbrate.

În data de 16.12.2015, în jurul orei 04.30, în P.T.F. Vama
Veche  s-a  prezentat  pentru  efectuarea  formalităţilor  de
frontieră o persoană de sex feminin de cetăţenie română, în
vârstă de 43 de ani, domiciliată pe raza judeţului Constanţa,
pasageră într-un autocar ce efectuează curse pe ruta Turcia –
România.

În  urma  controlului  amănunţit,  poliţiştii  de  frontieră  au
descoperit, ascunse într-un televizor, un radiator electric cu
halogen  şi  două  cutii  de  ceai,  300  pachete  cu  ţigarete
netimbrate mărcile „M/M Slims” şi „Ashima”, care aparţineau
pasagerei în cauză.

La cercetări, femeia în cauză a declarat că a achiziţionat
ţigaretele de pe teritoriul Turciei, fără a putea prezenta
documente justificative, astfel încât întreaga cantitate de
6.000 de ţigarete, evaluată la aproximativ 2.000 lei, a fost
ridicată în vederea confiscării conform procedurilor legale.

În cauză, poliţiştii de frontieră efectuează cercetări sub
aspectul  săvârşirii  infracţiunii  de  contrabandă,  faptă
prevăzută  şi  sancţionată  de  art.  270,  alin.  3  din  Legea
86/2006 privind Codul Vamal, deoarece persoana în cauză nu se
află la prima tentativă de a introduce ilegal în ţară ţigări.

 



Zeci de părinţi ai copiilor
de  la  Gala  Galaction  au
solicitat,  public,
mansardarea  şcolii.  „Am
intrat în UE doar pe hârtie!”
23 februarie 2016 20:24

Consilierii locali din Mangalia
au fost asaltaţi, ieri, în plină
şedinţă, de peste 50 de părinţi
ai elevilor de la Şcoala “Gala
Galaction”, nemulţumiţi de
condiţiile în care sunt obligaţi
copiii lor să înveţe. Aceştia au

reclamat faptul că, deşi li s-a promis mansardarea unităţii
încă din 2014, acest proiect nu a fost dus la îndeplinire,
copiii fiind nevoiţi să înveţe în două schimburi, de la 7.30
dimineaţa şi până aproape de orele 19.00. Mai mult, întrucât
corpurile de clădire ale şcolii sunt nişte ruine, acestea au
început să se dezintegreze, existând cazuri în care copiii au
fost răniţi de tencuiala căzută.

Părinţii şi-au spus păsurile prin vocea directorului unităţii,
prof. Adriana Popescu. Aceasta a reamintit aleşilor locali că
unitatea pe care o conduce de zeci de ani este una dintre cele
mai bune din judeţ: “În luna ianuarie a acestui an am împlinit
30 de ani de la înfiinţare. Pot spune că am sărbătorit, mai
degrabă, 30 de ani de provizorat. Toate autorităţile publice
ne-au promis o şcoală nouă. Şcoala nr. 5 a fost înfiinţată în
1986, când ne-am desprins de fostul Liceu nr. 2 şi ni s-au dat
în  adminstrare  un  corp  de  clădire  ce  a  funcţionat  ca
policlinică militară şi un al doilea pe strada Oituz, de fapt
un imobil revendicat, pe care l-am câştigat în instanţă. Când
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zici „Gala Galaction” zici Mangalia, zici cea mai bună şcoală
din oraş şi una dintre cele mai bune din judeţ. Când spui
„Gala Galaction” spui proiecte europene, scrise şi accesate de
colectivul nostru valoros. Este o şcoală din care copiii ies
pregătiţi, care fac performanţă. Dar, efectiv, noi am intrat
în Uniunea Europeană doar pe hârtie. Domnule primar, domnilor
consilieri, suntem, poate, singura şcoală din Europa în care
se mai învaţă în două schimburi. Copiii vin la şcoală la 7.30
şi termină la 18.30. Nu mi-au fost daţi niciodată bani de
mansardare şi trebuie găsită o soluţie cât mai curând pentru a
ieşi din această situaţie”, a declarat prof. Adriana Popescu,
director al unităţii de învăţământ.

Primarul  Cristian  Radu  spune,  însă,  că  directorii
instituţiilor  de  învăţământ  se  ocupă  în  primul  rând  de
politică  şi  mai  puţin  de  actul  de  educaţie  al  elevilor.
Totodată,  adaugă  acesta,  niciunul  dintre  cei  aflaţi  la
conducerea şcolilor din Mangalia nu a apelat la sprijinul
primăriei: “Când am venit la primărie, m-am întâlnit cu toţi
directorii şcolilor cărora le-am spus că pot apela, gratuit,
la angajaţii din primărie, de la Economic şi Achiziţii. Nu m-a
sunat nimeni până la această oră. Niciodată nu mă voi duce la
unităţile de învăţământ neinvitat, iar dumneavoastră nu m-aţi
chemat la şedinţa în care s-a prezentat problema mansardării”,
a mai spus edilul Cristian Radu.

Primarul mai spune că şcoala are trei variante pentru a evita
producerea  unui  dezastru  şi  de  a  intra  în  normalitate:
mansardarea din banii primăriei, accesarea de fonduri europene
sau accesarea de bani de la Compania Naţională de Investiţii.
În cazul în care se va opta pentru prima soluţie – fapt care
s-a şi întâmplat, în cele din urmă, consilierii aprobând suma
necesară mansardării Şcolii „Gala Galaction” – nu vor mai
putea fi solicitaţi alţi bani, de la Ministerul Dezvoltării
sau de la UE pentru acelaşi proiect.

Consilierul  local  Paul  Foleanu  a  declarat,  în  timpul
dialogului  cu  părinţii  prezenţi  în  sala  de  şedinţe,  că



propriul său copil învaţă la “Gala Galaction” şi că, în urma
revizuirii  bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli,  aleşii  au
aprobat mansardarea unităţii: “Părinţii vor doar ca elevii să
înveţe într-o şcoală europeană, în care cursurile să înceapă
la 8 dimineaţa şi să termine la prânz, iar după amiaza copiii
să poată desfăşura alte activităţi educative. Am prins suma
necesară mansardării încă din 2014, dar se pare că ordonatorul
de credite nu a alocat-o. O vom aproba încă o dată, printr-un
amendament  la  bugetul  local  şi  vă  garantez  că  veţi  primi
aceşti bani”, a concluzionat Paul Foleanu.

 

Consiliul  Local  Mangalia  a
aprobat  bugetul  pe  anul  în
curs
23 februarie 2016 20:24

Comunicat

Consiliul  Local  Mangalia  a  aprobat,  luni,  în  cadrul  unei
şedinţe ordinare, proiectul de buget pe anul în curs. În urma
unor amendamente formulate de consilieri, s-a diminuat bugetul
alocat  proiectelor  demarate  în  cursul  anului  trecut,  cu
finanţare europeană. De asemenea, au fost reduse fondurile
destinate  lucrărilor  de  reamenajare  a  spaţiilor  verzi  şi
implementării sistemului de supraveghere video a oraşului. În
schimb, au fost suplimentate bugetele cultelor şi lucrărilor
de reparaţii la şcoli. Unul dintre subiectele dezbătute s-a
referit la mansardarea Şcolii nr. 5 din Mangalia, la şedinţa
de  consiliu  fiind  prezenţi  şi  reprezentaţii  Asociaţiei  de
părinţi  de  la  respectiva  unitate  de  învăţământ.  Conform
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proiectului de buget, în acest an vor fi realizate lucrări de
reparaţii la Casa de Cultură, iar Muzeul de Arheologie va fi
racordat  la  reţeaua  de  gaze.  Totodată,  aleşii  locali  au
aprobat  demararea  acţiunilor  de  asfaltare  şi  modernizarea
tramei stradale. Primarul Mangaliei,Cristian Radu, a declarat,
la finalul şedinţei, că bugetul pe 2016 a fost afectat de
interesele electorale ale unor consileri. „Fiind an electoral,
unii consilieri s-ar raportat mai mult la interesul de partid,
decât la cel al comunităţii. Cu toate acestea, eu îi asigur pe
locuitorii  oraşului  nostru  că  voi  face  toate  demersurile
legale pentru a finaliza proiectele începute cu bani europeni,
iar în acest an vom demara alte proiecte de infrastructură, cu
fonduri UE sau guvernamentale”, a explicat Cristian Radu.

Şedinţă  ordinară:  a  fost
adoptat bugetul pe 2016, iar
doi  consilieri  PNL  şi-au
anunţat demisiile!
23 februarie 2016 20:24
Şedinţă cu scântei a Consiliului Local Mangalia, chiar la
întâlnirea pe care aleşii au avut-o pentru aprobarea bugetului
local. După îndelungi polemici şi acuze, consilierii au reuşit
să adopte bugetul local pentru 2016, dar nu în forma iniţială,
ci cu o serie de amendamente, aduse de Paul Foleanu.

În sală au fost prezenţi şi mai vine de 50 de părinţi ai
elevilor de la Şcoala Gala Galaction, nemulţumiţi că, deşi li
s-a promis mansardarea unităţii de învăţământ, această lucrare
nu  a  avut  loc  nici  până  la  ora  actuală.  Părinţii  sunt

https://editiadesud.ro/sedinta-ordinara-a-fost-adoptat-bugetul-pe-2016-iar-doi-consilieri-pnl-si-au-anuntat-demisiile/
https://editiadesud.ro/sedinta-ordinara-a-fost-adoptat-bugetul-pe-2016-iar-doi-consilieri-pnl-si-au-anuntat-demisiile/
https://editiadesud.ro/sedinta-ordinara-a-fost-adoptat-bugetul-pe-2016-iar-doi-consilieri-pnl-si-au-anuntat-demisiile/
https://editiadesud.ro/sedinta-ordinara-a-fost-adoptat-bugetul-pe-2016-iar-doi-consilieri-pnl-si-au-anuntat-demisiile/


indignaţi că, deşi are unele dintre cele mai bune rezultate la
învăţătură din întreg judeţul, Gala Galaction este nevoită să
organizeze cursuri în două schimburi, astfel că, elevi de opt
ani ajung să studieze până seara târziu. Mai mult, de câteva
zile, tencuiala unuia dintre corpurile de clădire ale şcolii a
început să cadă, punând viaţa elevilor în pericol. Potrivit
primarului Cristian Radu, pentru Şcoala Gala Galaction există
trei soluţii pentru rezolvarea acestei situaţii: mansardarea
unităţii,  accesarea  de  fonduri  guvernamentale  pentru
construirea unui corp nou de clădire sau chiar înaintarea unui
proiect cu fonduri europene, în acelaşi scop.

Tot în cadrul şedinţei de consiliu au fost anunţate demisiile
a doi dintre consilierii PNL: una a lui Cristian Drăgan, care
a fost semnată cu câteva zile înainte şi o a doua, a lui
Leonard  Tănase,  care  şi-a  anunţat  retragerea  din  această
funcţie chiar la sfârşitul întâlnirii de azi. PNL rămâne,
astfel, cu un singur consilier, în persoana lui Sorin Andrei.

PSD Constanţa: Paul Foleanu,
confirmat,  oficial,  pentru
fotoliul de primar
23 februarie 2016 20:24

COMUNICAT

Biroul  Permanent  al  Organizației  Județene  PSD  Constanța  a
desemnat candidații pentru alegerile locale din 5 Iunie 2016,
pentru  Municipiul  Mangalia.  Pentru  primar  a  fost  desemnat
domnul  avocat  Paul  Foleanu,  iar  pentru  viceprimar  domnul
inginer Florin Jianu.
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Paul Foleanu în vârstă de 41 ani, de profesie avocat, este
căsătorit,  are  doi  copii  și  este  la  al  doilea  mandat  de
consilier local. Florin Jianu în vârstă de 30 ani, de profesie
inginer, este căsătorit și ocupă funcția de președinte al
Tineretului Social-Democrat Mangalia.

Organizația Municipală PSD Mangalia a urmărit alcătuirea unei
echipe  care  să  îmbine  cu  succes  experiența  și  tinerețea,
alegând în componența acesteia profesori, medici, ingineri,
muncitori, cadre militare și persoane din toate categoriile
socio-profesionale.

 

Biroul de presă al PSD Constanța

Acoperişul  unui  magazin  a
fost făcut praf de o bucată
de tencuială desprinsă de pe
bloc!
23 februarie 2016 20:24

Angajaţii Inspectoratului pentru
Situaţii de Urgenţă Dobrogea au
fost sesizaţi astăzi, în jurul
prânzului  de  faptul  că,  la  un
bloc  de  pe  strada  Rozelor  a
căzut  o  bucată  mare  de
tencuială, care a lovit în plin

acoperişul  unui  magazn  de  la  parterul  aceluiaşi  imobil.
Alarmaţi de zgomotul puternic, locatarii au sunat la numărul
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de urgenţă 112 pentru a sesiza incidentul.

Potrivit reprezentanţilor ISU, sosiţi cu autospecială la faţa
locului,  tencuiala  s-a  desprins  de  la  etajul  al  IV-ea  al
imobilului, lovind spaţiul comercial de la parter.

“Bine că nu am avut pe nimeni în magazin, se putea întâmpla
mult mai rău, să existe şi victime. Mi-a fost spart acoperişul
şi afectat interiorul. Locatarii apartamentului sunt plecaţi
în Germania, o să încerc să iau legătura cu ei, cu ajutorul
administratorului  asociaţiei  de  proprietari”,  ne-a  declarat
Maria Agachi, proprietarul magazinului.

Paul Foleanu, desemnat de PSD
să intre în ringul bătăliei
electorale pentru scaunul de
primar al Mangaliei!
23 februarie 2016 20:24
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Așteptat  cu  sufletul  la  gură
atât de către membri, cât și de
către  simpatizanți,  candidatul
pentru  fotoliul  de  primar  din
partea  filialei  locale  a
Partidului  Social  Democrat  a
apărut, în sfârșit, la orizont.
Este vorba despre avocatul Paul
Foleanu,  care  are  experiență
atât  în  administrația  publică
locală, aflându-se la al doilea
mandat de consilier, cât și în

politică, domeniu în care și-a făcut debutul la vârsta de 23
de ani.

Paul Foleanu a devenit pentru prima dată membru de partid în
anul 1997, când s-a înscris în PD, ce a devenit, ulterior,
PDL, formațiuni în cadrul cărora a urcat de la statutul de
simplu membru până la cel de prim-vicepreședinte.

În anul 2014, după dispariția Partidului Democrat Liberal, ce
a fost înghițit de PNL, a luat decizia să se îndrepte către
PSD.  „Am făcut parte dintr-un partid de dreapta, iar acum fac
parte  dintr-un  partid  de  stânga.  Sunt  convins  că  toate
formațiunile politice doresc să lucreze în slujba cetățenilor
și,  prin  urmare,  să  câștige  puterea  și  s-o  utilizeze  în
folosul acestora. La Mangalia, vreau să unesc electoratul de
stânga  cu  cel  de  dreapta.  Am  să  administrez  orașul  în
interesul localnicilor. Îmi mai doresc o dezbatere de soluții
pentru o mai bună gestionare a orașului și sunt convins că
alături de colegii mei vom pune în practică proiecte ce vor
readuce Mangaliei liniștea și strălucirea de altădată. Pledez
pentru o campanie curată, cu mesaje pozitive, iar personal, nu
voi  răspunde  atacurilor  murdare  făcute  de  către
contracandidații  mei”,  a  declarat  Paul  Foleanu.

Profesional, Paul Foleanu s-a făcut remarcat prin mai multe
funcții de conducere, printre care Asistent manager la S.C.
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TRANSBITUM S.A. ( 2001 – 2002), Manager la S.C. ROMASSE 23
S.R.L. (2004 – 2009), Director General la S.C. NEPTUN OLIMP
S.A. (2009 – 2012), Director General la S.C. CARMEN SILVA S.A.
(2011 – 2012). Din anul 2010, face parte din Baroul Tulcea,
astfel că paralel cu funcția de consilier local, Paul Foleanu
pledează în sala de judecată în calitate de avocat.

Dar politica nu i-a adus doar experiență și funcții înalte, ci
și multe piedici, blocaje, răzbunări, multe consumându-se în
mandatul fostului primar. Faptul că a făcut față numeroaselor
obstacole plasate în perioade cheie, campanie sau început de
mandat, denotă că Paul Foleanu nu lasă garda jos ușor, ci
preferă să lupte, motiv pentru care colegii de partid i-au și
dat credit să-i reprezinte la apropiatele alegeri locale.

 

Ion  Mincă,  candidat  la
Primăria Mangalia!
23 februarie 2016 20:24

După  actualul  edil  al  urbei,
Cristian  Radu,  care  va  fi
candidatul  PNL  la  primărie  şi
după Costi Bârboră, ce răvneşte
acelaşi post din partea PMP, a
venit şi rândul PRM să anunţe că
ţinteşte acest fotoliu. Aşa se
face  că,  în  urmă  cu  câteva
minute,  consilierul  local  Ion
Mincă a anunţat că se înscrie pe
listele celor ce vor candida la

primărie în iunie anul acesta.

https://editiadesud.ro/ion-minca-candidat-la-primaria-mangalia/
https://editiadesud.ro/ion-minca-candidat-la-primaria-mangalia/
http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2016/02/mangalia_IonMinca.jpg


Iată ce a postat alesul local: „După lungi dezbateri avute cu
foarte multe persoane de mai toate vârstele, am decis că este
momentul să-mi exercit datoria morală faţă de oraşul care îmi
este casă şi pe care-l iubesc de când mă ştiu. Cu un gust amar
faţă de oamenii care şi-au bătut joc de mangalioţi, dar şi cu
un sentiment de admiraţie faţă de oamenii de calitate care au
văzut dincolo de interesul propriu, voi candida in iunie anul
acesta, pentru postul de primar al oraşului Mangalia. Mai mult
decât atât, am acceptat provocarea de a reprezenta un partid
politic aparte, fără susţinători cumpăraţi cu bani publici şi
fără  oameni  care  au  ca  principală  activitate  buzunarul
propriu. Partidul România Mare (PRM) este şi va rămâne, cel
puţin pentru cei ce se identifică cu onoarea şi iubirea de
pământul natal, un refugiu în care se pot regăsi sau pot
împărtăşi liber idei menite să ne călăuzească atât pe noi cât
şi pe cei care ne vor călca pe urme.

Nu intenţionez să vă jignesc inteligenţa şi să încep cu o
listă interminabilă de promisiuni pe care nu le pot onora.
Oricât de mult as vrea, nu vă pot promite că odată ce voi fi
ales primar, toate problemele reale ale Mangaliei vor dispărea
peste noapte. Însă vă pot promite că împreună cu o echipă
capabilă voi încerca să îndrept toate nedreptăţile pe care le-
am îndurat cu toţii în ultimii ani. Nu vă voi cere să mă
votaţi  dacă  nu  credeţi  că  sunt  persoana  potrivită  pentru
postul de primar. Vă voi cere totuşi să mergeţi la vot, cât
mai mulţi, pentru a vă exercita dreptul şi a nu da şansa
altora să aleagă în locul vostru”.

Ion Mincă a candidat, în 2004 la fotoliul de primar, pe care
l-a pierdut în faţa contracandidatului său de atunci, Zanfir
Iorguş. Acesta este consilier local al Mangaliei din acelaşi
an, 2004.



94  de  milioane  de  lei,
bugetul Primăriei Mangalia pe
anul  acesta.  Iată  cum  se
doreşte  cheltuirea  banului
public!
23 februarie 2016 20:24
Proiectul  bugetului  Mangaliei  a  fost  postat  ,  în  urmă  cu
câteva zile, pe site-ul oficial al Primăriei. Cu un total de
aproape 94 de milioane de lei, Mangalia poate spune, cu mâna
pe inimă, că are un buget generos, împărţit, la fel de darnic,
pe  capitole  precum  Sănătatea,  Învăţământul,  Autorităţi
Executive, Social sau Dezvoltare Publică.

Capitolul Autorităţi Executive are un buget estimat la 5,7
milioane  de  lei,  ce  înglobează,  pe  lângă  salariile
angajaţilor, mobilier de 30.000 de lei, materiale şi servicii
cu caracter funcţional în valoare de 100.000 de lei, alături
de sumele pentru telefonie, poştă, Internet – 250.000 de lei,
deplasările  în  ţară  şi  străinătate  –  40.000  de  lei,
consultanţa  şi  expertiza  –  150.000  de  lei,  Reclama  şi
Publicitatea – 350.000 lei sau Protocolul – 50.000 de lei.

La  Evidenţa  Populaţiei,  anul  acesta,  bugetul  propus  spre
alocare este de 284.000 de lei, în aceşti bani fiind incluse,
pe lângă salariile angajaţilor, cheltuieli cu votarea – 20.928
lei, achiziţionarea unui distribuitor de eliberare de bonuri
de  ordine  –  6.000  de  lei,  dar  şi  sisteme  electronice  de
prelucrare a semnăturilor – 6.000 de lei şi ale amprentelor –
8.000 de lei.

Poliţia Locală are, în 2016, un buget estimat la 2 milioane de
lei,  din  care,  printre  altele,  1,4  milioane  de  lei  sunt
destinate salariilor angajaţilor, 130.000 de lei cumpărării de
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carburant, 16.000 de lei pentru uniforme şi 280.000 de lei
pentru sisteme de supraveghere video Mangalia-Olimp.

Asistenţa Socială va scoate din banii publici, anul acesta,
6,7 milioane de lei, sumă cu care vor fi plătiţi asistenţii
personali ai persoanelor cu dizabilităţi – 407.000 lei, vor fi
finanţate Cantina Socială – 167.000 lei, Creşa – 108.000 lei,
Căminul  de  Bătrâni  –  200.000  de  lei,  dar  şi  Clubul
Pensionarilor şi ajutoarele sociale – 522.000 lei. Dezvoltarea
Publică a Mangaliei a primit, pentru început, din bugetul
local, 36,3 milioane de lei, bani cu care vor fi finanţate
Biobaza  şi  Clubul  Pensionarilor  –  384.000  lei,  dar  şi
cheltuielile  Primăriei:  ape  pluviale  –  1  milion  de  lei,
servicii juridice, expertize, dosare, taxe judiciare – 900.000
de lei, Salvamarul – 870.000 lei, reactualizare punct de lucru
şi  sediu  social  GOLD  RA  –  150.000  de  lei,  alături  de
achiziţionarea  de  materiale  publicitare  pentru  continuarea
unui  mai  vechi  proiect  al  administraţiei  Tusac,  Produs
Turistic Integrat – 150.000 de lei. Primăria reia, totodată,
un  mai  vechi  deziderat  al  său,  şi  anume  mansardarea
Policlinicii, un proiect de 100.000 de lei. Actualizarea PUZ-
ului şi PUG-ului Mangaliei ar urma să fie plătite, din bugetul
local, cu câte 25.000 de lei fiecare.

Tot  la  acest  capitol  se  propune  finanţarea  celor  două
proiecte,  iniţial  demarate  din  fonduri  europene  –  Parcul
Evergreen – 5,5 milioane de lei şi Reabilitarea Aleii Teilor –
6,4 milioane de lei. Alte investiţii în proiectele municipiul
nostru sunt enumerate, în continuare, în propunerea de buget
pe anul în curs: Serviciu elaborare cerere finanţare, analiză
cost  beneficii  plan  marketing  pentru  Proiectul  Protejarea,
conservarea şi promovarea patrimoniului cultural şi natural în
zona transfrontalieră – 87.000 de lei, Expertiză tehnică şi
studiu  de  fezabilitate  Grădina  de  Vară  –  50.000  de  lei,
Expertiză  tehnică  şi  studiu  de  fezabilitate  Baza  Cinema
Pescăruş  –  50.000  de  lei,  Expertiză  tehnică  şi  studiu  de
fezabilitate Baza Sportivă Pescăruş – 10.000 de lei, Montare



sistem de intervenţie rapidă şi/sau pază mijloace de informare
Saturn, Jupiter, Neptun – câte 35.000 de lei fiecare dintre
aceste puncte.

Salubrizarea Mangaliei, 4 milioane de lei

Pentru Sănătate au fost alocaţi, pentru început de an, aproape
1,8 milioane de lei, iar pentru Cultură – 6,2 milioane de lei.
La acest din urmă capitol se înscriu Grădina de Vară – 26.000
de lei, Centrul Cultural – 932.000 de lei (din care 100.000 de
lei  sunt  prevăzuţi  pentru  investiţii,  150.000  pentru
materiale,iar 682.000 lei pentru salarii), dar şi Callatis –
Istorie la Malul Mării Negre, un al treilea proiect european
ce urmează să fie realizat cu fondurile proprii ale Mangaliei
– 4 milioane de lei. Pentru Sport au fost alocaţi 250.000 de
lei, pentru Culte Religioase – 500.000 de lei, iar pentru
evenimentele sportive organizate de Primărie – 450.000 de lei.

Învăţământul va scoate, la început de an, 21,7 milioane de lei
din buget. Defalcat, sumele au fost alocate astfel: Grădiniţa
nr. 1- 78.000 de lei, Grădiniţa nr. 2 – 182.000 de lei,
Grădiniţele nr. 3 şi 5 – 359.500 lei, Grădiniţa nr. 4 – 35.109
lei, Grădiniţa nr. 7 – 141.000 lei, Şcoala nr. 1 – 274.000
lei, Şcoala Sf. Andrei – 154.000 de lei, Şcoala nr. 3 – 203.
000 lei, Şcoala nr. 4 – 52.000 de lei, Şcoala Gala Galaction –
301.000  lei,  Colegiul  Economic  –  400.000  de  lei,  Liceul
Callatis – 489.800 lei, Liceul Tehnologic – 560.000 de lei.

Bursele şcolare însumează, pentru anul şcolar trecut, 344.455
lei.

Salubritatea  Mangaliei  a  fost  evaluată,  înainte  de  alte
rectificări bugetare, la 4 milioane de lei, Transporturile –
1,75  milioane  de  lei,  subvenţiile  energiei  termice  –  4,5
milioane de lei. Anul acesta reparaţiile drumurilor au fost
estimate la un milion de lei.


